
 

                                                Aan het college van B&W van Assen 

                                                                                    

Geacht college, 

 

Vier jaar geleden vond er een briefwisseling plaats tussen u en mijn broer --. Waarschijnlijk 

heeft ook u het bericht bereikt dat hij begin dit jaar is overleden. Ik heb zijn werk als 

beheerder van de Stichting Auteursrechten Anne de Vries (1904-1964) overgenomen.  

Het onderwerp van de briefwisseling in 2014 was Bartje en dan met name het gebruik van het 

beeld.  

 

Begin november vorig jaar berichtte RTV Drenthe over plannen van de PvdA om een Gouden 

Bart in het leven te roepen, als jaarlijkse onderscheiding voor Assenaren die zich als 

vrijwilliger belangeloos inzetten voor de samenleving. Ik las dat burgemeester Marco Out het 

initiatief voor de komst van een Gouden Bart, evenals een nadere uitwerking, overliet aan de 

raad.  

Een tweede bericht van RTV Drenthe rond dezelfde tijd had als onderwerp een Gouden Bartje 

Gala, dit plan was opgeworpen door citymanager --. Het gala zou eveneens bedoeld zijn om 

vrijwilligers in het zonnetje te zetten en ook om Bartje als Drents product uit te dragen. --

verwees naar het idee van de PvdA dat de partij in de gemeenteraad van Assen had 

ingebracht.  

 

Ik ben benieuwd hoe het ondertussen staat  met de plannen en met mij de volgende generatie: 

de kleinkinderen van --.  

 

 

Met vriendelijke groet,  

 

 
 


